

A junior training program in the Ottawa East is open to all

The I Am Specialized Badminton Team is expanding to 9 courts for the 2017-18 season! The IAS Badminton Team is for junior players between the ages of 5 to 18 years old. On-court training is offered twice a week at Gisele Lalonde Secondary School in Orleans on Sunday mornings (9:00 to 11:00 a.m.) and Thursday evenings (6:00 to 8:00 p.m.) from September 24th 2017 to April 29th 2018. It's possible to register for 1 or 2 sessions per week. Contact head coach Steph Gaumond for an overview of the IAS badminton program as well as registration information at:

I Am Specialized Badminton Team

Head Coach - Steph Gaumond, B.Sc., M.A.

ODBA Director of Junior Development

stephanegaumond@gmail.com

Tel : (613) 297-7577

L'équipe de badminton Je suis spécialisé agrandit son équipe pour la saison 2017-18!
L'équipe de badminton JSS est composée de joueurs et joueuses de badminton juniors de 5 à 18 ans. Les entraînements (pratiques) sur le terrain sont offerts deux fois par semaine les dimanche matins de 9h00 à 11h00, et le jeudi de 18h00 à 20h00 à l'École secondaire Gisèle Lalonde à Orléans du 24 septembre 2017 au 29 avril 2018. C'est possible de s'inscrire pour 1 ou 2 sessions par semaine. Communiquez avec l'entraîneur en chef Stéphane Gaumond pour un survol du programme de badminton JSS et pour l'inscription.

Équipe de badminton Je suis spécialisé

Entraîneur en chef - Steph Gaumond, B.Sc., M.A.

Directeur du développement junior de l'ODBA

stephanegaumond@gmail.com

Tel: (613) 297-7577